
Minnesanteckningar från brukarråd psykosvård och rättspsykiatrisk vård 2022-11-02 

Teams-möte: Kl 13.30-15.00 

Närvarande:  Tarja-Leena Kirvesniemi, bitr verksamhetschef 

Linda Sundell, IFS 

Christine Mulligan, IFS 

Peder Granath, personligt ombud 

Pia Röjdeby, brukarinflytande samordnare 

Alexander Joneby, avdelningschef, psykosmottagning A 

Åsa Wicklén, avdelningschef, psykosvårdens ungdomsteam 

Emma Modig, avdelningschef, äldrepsykiatriska öppenvårdsteamet 

Maria Bruhn Lundblad, avdelningschef, rättspsykiatriska enheten 

Annika Lundberg, sektionsadministratör 

 

1. Mötet öppnas 

Tarja-Leena Kirvesniemi öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

 

2. Genomgång av föregående minnesanteckningar från 220914 

Läggs till handlingarna  

 

3. Prospect (Schizofreniförbundet) 

Linda Sundell informerar om att studiematerial Prospect-utbildningar överlämnades 

till öppenvården och att tre personal från psykosmottagning A och Linda deltagit på 

utbildningen.  

En gemensam anhörigutbildning för psykosmottagning A och B planeras i samarbete 

med IFS/Prospect. Start till hösten 2023.  

 

4. Informationsbroschyr 

Linda Sundell informerar om arbetet med att ta fram en informationsbroschyr. 

Gruppen är nöjda med innehållet på ca 8 sidor, nu kvarstår jobb med texterna och 

därefter kommer underlaget att skickas ut för granskning. Diskussion kring att 

översätta broschyren till flera språk. Föreslås att enheterna kolla upp vilka språk som 

skulle vara mest relevanta.  

 

5. Psykiatrivecka, vecka 45 

Psykiatriveckan hålls digitalt. Program och länk till föreläsningarna finns att hitta på 

Hjärnkolls hemsida och Region Uppsala. Linda Sundell och Åsa Wicklén föreläser 

tillsammans den 11 november.  

 

6. Information från verksamheterna 

a) Peder Granath efterfrågar vem som tar över Eva Smiths roll i länsledningsgruppen. 

Ej klart i dagsläget. 

b) Emma Modig informerar om att äldrepsykiatrin får två nya medarbetare, en 

sjuksköterska och en överläkare. Projekt ”Existentiell hälsa” som hållits tillsammans 



med sjukhuskyrkan är nu avslutat. 

c) Christine Mulligan informerar om att NECT-utbildningen nu är avslutad. Hon är 

mycket nöjd med utbildningen. Föreslår att info om utbildningen bör läggas ut på TV-

skärmarna i väntrummen på öppenvården.  

d) Professor Simon Cervenka jobbar 1 dag/vecka på psykosvårdens ungdomsteam. 

Han har bl a tipsat om olika föreläsningar som är av intresse för teamet. Personal från 

ungdomsteamet kommer att informera/föreläsa om ungdomsteamets arbete för 

olika vårdcentraler. 

e) Linda Sundell informerar om att Infoteket den 16 november ordnar en träff med 

anhörigtema. Den 21 november ordnar IFS en kurs för sina medlemmar i att vara 

”Levande bok”. 

f) Pia Röjdeby har deltagit på intervjuer av sökande till BISAM-tjänsten till Norra 

länets psykiatri. Ej klart med tillsättningarna. 

g) Maria Bruhn Lundblad informerar om att Linda Sundell har varit och föreläst på 

rättspsykiatrin och att det var mycket uppskattat. Planering för Jälla fortskrider. 

 

7. Anhörigstrategi 2023 

I våras kom ”Nationell anhörigstrategi – inom hälso- och sjukvård och omsorg” från 

Socialdepartementet.  

Utdrag från dokumentet 

"Ett anhörigperspektiv innebär också att handläggare och 

personal behöver vara öppna för att de som den enskilde ser som sitt 

närmaste nätverk inte alltid är den närmaste biologiska familjen eller 

makar. Det kan i stället vara vänner, särbopartners, bonusföräldrar, 

mor- eller farföräldrar etc." 

Linda Sundell frågar om VO psykiatri har en övergripande strategi kring detta.  

Tarja-Leena Kirvesniemi tar frågan vidare. 

 

8. Trappan 

Trappan, en kommunal verksamhet, har haft en socionom-tjänst som har finansierats 

av vår sektion. Denna tjänst kommer att sägas upp p g a besparingskrav. 

Riskbedömning har gjorts och det har samverkats på VO psykiatri. Beslut om 

uppsägning av avtal tas av sjukhusdirektören.  

 

9. PsykosR 

Louise Kimby kommer att sluta i projektet vid årsskiftet. Utredning pågår kring 

PsykosR, ev övertagande av annan region.  

 

10. Mobila teamet/resursteamet 

Information ges om de mobila team som finns inom VO psykiatri. 

På vår sektion är våra mottagningar mobila. Äldrepsykiatriska öppenvårdsteamet har 

mobil verksamhet över hela regionen.  

Affektiva och psykakuten kommer att ha mobila team framöver.  

 



11. IFS Gävleborg 

Fortsatta diskussioner kring samarbetsformer som fanns i Gävleborg och som skulle 

kunna lyftas till vår region. T ex patientforum (inneliggande patienter), dialogmöten 

m m. Ev projekt för Pia Röjdeby? 

 

12. Nästa möte 

Mötestider för vårterminen 2023 ej framtagna vid dagens möte. Beslutas att möten 

ska hållas två gånger per termin, förslagsvis feb/mars och maj, onsdag kl 13.30-15.00, 

ett fysiskt möte och ett digitalt. Kallelse kommer att skickas.  

 

Mötet avslutas. 

 

   

Annika Lundberg  Tarja-Leena Kirvesniemi 

Sekreterare   Bitr verksamhetschef 


